TWCBM Daily Express

第九届全球華人浸信會宣教大會 The 9th Trans-World Chinese Baptist Mission Conference 主辦Organiser:

全球華人浸信會宣教促進會 Trans-World Chinese Baptist Mission

承辦Local Committee:

馬來西亞浸信會聯會 Malaysia Baptist Convention

Last but not ADDUK The Least

Theme Talk 2 ended the third day with the exclamation, "Don't be ashamed to preach Jesus!"

Today, this 9th Conference has come to a close. Are we ready to "Move as One?" Here are some final remarks from participants on this 9th TWBCM Conference:

"Believers are to go and preach the gospel to non-believers and to go and make disciples, thus enabling these disciples of Christ to expand the Kingdom of God in their own country or to other people groups."

"The church must seek a vision from God to reach out to the lost, to get these souls before the Lord, to train them to become disciples of Christ, teaching them to live by Christ's teachings. And May God's will be fulfilled through these actions."

We had excellent speakers for the main gathering. They were dynamic yet very focused on the theme of the conference."



二天主題信息以"不以傳揚基督爲耻"寫上完美結束。

第九届大會到今天已經進入尾聲, 我們準備好"齊行動"了嗎?以下是部 分參與者的回應:

"信徒要走出教會向未信主的傳福音,更要裝備他們成爲門徒,使他們無論在自己國家或是不同的群體爲神的國度拓展。"

"教會要向神尋求异象向那些群體宣教,把得著的靈魂帶到神的面前,訓練他們成爲主的門徒,以便遵守耶穌的教導來生活,讓神的旨意得以成全。"

"這大會我們有很棒的講員,他們都充滿動力及專注于大會主題。







1

参加書感言Reflection

機會聽見也看見神在各處奇妙的作爲,特别是中東、阿拉伯的异象分享,更感受到福音就是神的大能,遍及未得之民的宣教使命迫切的行動。 - 張德惠牧師~馬來西亞檳城

得大會非常好,能够開闊視野, 可以認識世界各地的弟兄姐妹, 在主裏彼此聯絡鼓勵,爲神的國度繼 續擴展。 - Tipa Tammy ~印尼 過大會知衆教會事,彼此代禱; 透過工作坊知衆事工,自我提 升;透過交流遇衆同路人,彼此鼓勵。

- 梁慶威傳道~馬來西亞馬六甲

人主 有收獲,了解各地宣教的發展情 上 况、各地教會情况及需要,我覺 得這種大會非常需要。

- 賈琛~紐西蘭

- 何婉儀~香港

是 得工作坊很實用,透過講員更進一步了解第二代孩子的實况,不再爲自己的服事而感到自責了。

- 馬曉蘭~緬甸

海之内華人浸信會, 同心合意一起完成大使命。



This conference is a crucial avenue to mobilize the Chinese believers from the global Baptist family into the strategic missionary movements. I hope we will continue organizing this conference."

-Rev. Yim

ust like in the previous conference, this time, I am also busy helping up in the worship band and choir. I have not got the chance to attend the talks or workshops fully. However, I am blessed to see people from different parts of the world—ministers and students alike coming together in unity. The team-work among the organizing committee members is so amazing.

— Perry Ng

This conference was eye-opening to see the Chinese Church spreading the gospel in areas as far as North America and Europe. Now I am more exposed to various missions' ministries. It was awe-inspiring and encouraging to witness the truly global scale of Christian missions.

- Isaac Chong



